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Abstract (en)
[origin: WO8912782A1] A fluid system comprising a flow control device (120), means (128) to supply a head fluid to the flow control device (120),
and a fluid using means (112), the flow control devices (120) comprising a chamber (148), an inlet to the chamber (148) from the fluid supply means
(138), a plurality of outlets from the chamber (148), one of which comprises a primary outlet (121) through which fluid is fed to the fluid using means
(112) and the or at least one of the remaining outlets each comprising a secondary outlet having a valve means (142, 143) associated therewith, the
valve means (142, 143) when operated in a first condition permitting fluid to be directed from the chamber (148) through the associated outlet to a
relief means (143) and when operated in a second condition, the valve means (141, 142) at least reducing the amount of fluid passing through the
secondary outlet to the relief means (143).

Abstract (fr)
Un système hydraulique comprend un dispositif de régulation d'écoulement (120), des moyens (128) pour amener un fluide d'amont au dispositif de
régulation d'écoulement (120), et un moyen (112) consommateur de fluide, le dispositif de régulation d'écoulement (120) comportant une chambre
(148), une admission vers la chambre (148) en provenance du moyen d'amenée de fluide (138), une pluralité de sorties en provenance de la
chambre (148), dont l'une comporte une sortie primaire (121) à travers laquelle du fluide est acheminé vers le moyen (112) consommateur de fluide,
les ou au moins une des sorties restantes comprenant chacune une sortie secondaire à laquelle est associée une soupape (142, 143). Lorsqu'elles
sont actionnées dans un premier état, les soupapes (142, 143) permettent au fluide de se diriger depuis la chambre (148) jusqu'à un moyen de
décharge (143) en passant par la sortie associée, et lorsqu'elles sont actionnées dans un second état, les soupapes (141, 142) au moins réduisent
la quantité de fluide passant par la sortie secondaire pour aboutir au moyen de décharge (143).
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